
Sprawozdanie ze służby Rzecznika Intergrupy AA „Chełmska” 

    

   Spotkania mojej Intergrupy odbywają się regularnie co dwa miesiące. 

Powróciliśmy do przeprowadzania ok. godzinnego warsztatu obecnie 

kontynuujemy rozmowy o Tradycjach AA. Przeważnie w spotkaniu 

bierze udział ponad 20 osób. 

      Przez ostatni rok mojej służby brałam udział w Warsztatach 

Rzecznikowi Intergrup i Regionów. W miarę możliwości brałam udział w 

spotkaniach Rady Regionu, jeżeli nie mogłam, przekazywałam moje 

sprawozdanie innym służebnym. Pozostaje w stałym kontakcie z kurator 

z Sądu Rodzinnego w celu organizacji spotkania informacyjnego dla 

kuratorów w Chełmie. Dzięki przychylność Pani kurator udało się 

doprowadzić do takiego spotkania we Włodawie dla kuratorów i 

pracowników MOPR. Odbyło się również spotkanie w Komendzie 

Miejskiej Policji w Chełmie. 

   Odbył się także szereg spotkań w okolicznych Urzędach Gminy dla 

Gminnych Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, których 

organizacją zajął się nasz przyjaciel, Robert – przewodniczący powstałe 

go przy naszej Intergrupie Zespołu IP. Ze względów zawodowych nie 

brałam udziału w tych spotkaniach. Przesyłam również rekomendacje 

od Intergrupy AA „Chełmska”dla Wojtka z grupy AA”Nowa Droga” na 

delegata SK. Chciałam równiez zgłosić siebie na kandydata na zastępcę 

Rzecznika Regionu z rekomendacją od mojej macierzystej grupy „Na 

Górce”.  

                              Ewelina Rzecznik Intergrupy AA „Chełmska” 


